

SUNUŞ

Değerli Okuyucular,

Elektronik Siyaset Bilimi Araştırmaları Dergisi'nin dokuzuncu sayısı (Haziran 2014) ile tekrar karşınızda olmanın mutluluğunu yaşıyoruz. Kurulduğu 2010 yılından bu yana birçok uluslararası indekse girerek bilimselliğini kanıtlayan dergimiz, yakın dönemde de “*Central and Eastern European Online Library (CEEOL)*” tarafından taranmaya başlamıştır.

Christopf GIESEL, “*Status and Situation of the Jews in Turkey: Historical Lines of Development and contemporary Circumstances in the Context of socio-political Transformations*” başlığını taşıyan ayrıntılı makalesinde, alan çalışmasına dayanarak Türkiye’de yaşayan Yahudi cemaatinin siyasal, ekonomik ve etnik değişimini incelemektedir. Christian Johannes HENRICH ve Alica HENRICH ise ortak makalelerinde Wolfgang Merkel’in „arızalı demokrasiler“ sınıflandırmasına dayanarak Türkiye’de AKP döneminde düşünce ve basın özgürlüğüne yönelik ihlalleri Gezi Parkı Olayları örneğinde çözümlenmektedirler. Latif PINAR, “*Gerçekçiliğin Çıkar ve Güvenlik Olgularına Yönelik Varsayımları Çerçevesinde 1 Mart Tezkeresi*”ni ele alırken, Bilgen SANAYIR Çin’in Orta Asya politikasına ekonomik açıdan enerji ilişkileri odaklı olarak yaklaşmaktadır. Emirhan KAYA ise “*Understanding the Political Economy of the Arab Spring*” başlığını taşıyan makalesinde, Arap Baharı’nın ekonomik nedenleri üzerinde durmaktadır.

Bu kısa açıklamalardan sonra sizi bu sayımızda yer alan makaleleri okumaya teşvik edebildiysek kendimiz mutlu sayacağız.

Editör

Fahri Türk

Editorial

Dear Readers,

We feel glad to announce that the ninth issue of the Electronic Journal of Political Science Studies (June 2014) has just been released online. Our journal that has proven its academic quality by getting indexed in a number of international scientific databases since 2010, which has recently included in the database of the “Central and Eastern European Online Library (CEEOL)”.

This issue is composed of five articles. It starts with Christoph GIESEL’s *“Status and Situation of the Jews in Turkey: Historical Lines of Development and contemporary Circumstances in the Context of socio-political Transformations”* in which a detailed analysis is driven from his fieldwork regarding the changing political, economic and ethnic patterns of the Jewish community in Turkey. Christian Johannes HENRICH and Alica HENRIC’s article analyzes according to Wolfgang Merkel’s classification of “defect democracies” the violation of freedom of press and thought in the AKP era by taking the example of the Gezi Park Protest. Latif PINAR emphasizes in his article “Dissentive 1st March Voting within the Frame of Realism Regarding to Interest and Security Issues” while Bilgen SANAYIR focuses on China’s Central Asia policy from an economic viewpoint with a special stress on energy issues. The final article that belongs to Emirhan KAYA, *“Understanding the Political Economy of the Arab Spring”*, which elaborates economic reasons of the Arab Spring in the MENA region.

We would feel very happy if this short introduction motivates you reading those articles you are interested in our ninth issue.

Editor

Fahri Türk

Editorial

Werte Leserinnen und Leser,

Wir sind glücklich, Ihnen die neunte Ausgabe unseres ESBA-Periodikums (Juni 2014) zu präsentieren. Unsere Zeitschrift, die seit ihrer Gründung 2010 in vielen wissenschaftlichen Verzeichnissen aufgelistet ist und somit ihre Wissenschaftlichkeit wiederholt unter Beweis gestellt hat, steht nun auch im Verzeichnis "*Central and Eastern European Online Library (CEEOL)*".

Christoph GIESEL analysiert in seinem Artikel "*Status and Situation of the Jews in Turkey: Historical Lines of Development and contemporary Circumstances in the Context of socio-political Transformations*" die politischen, wirtschaftlichen und ethnischen Transformationen der jüdischen Gemeinde in der Türkei. Christian Johannes HENRICH und Alica HENRICH benutzen Wolfgang Merkel's Ansatz der „defekten Demokratien“ als Deutungsfolie zur Analyse der Einschränkung der Presse- und Meinungsfreiheit in der AKP-Ära am Fallbeispiel der Gezi-Protestwellen. Während Latif PINAR mit dem realistischen Ansatz den Fehlschlag der Erteilung des parlamentarischen Mandats der türkischen Nationalversammlung für die US-Truppen für die Intervention gegen Saddam Hussein über den Norden Iraks in seinem Artikel "*Gerçekçiliğin Çıkar ve Güvenlik Olgularına Yönelik Varsayımları Çerçevesinde 1 Mart Tezkeresi*" zu analysieren versucht, durchleuchtet Bilgen SANAYIR die Zentralasienpolitik Chinas unter der Berücksichtigung der Energiebeziehungen. Emirhan KAYA hebt die wirtschaftlichen Aspekte des sogenannten Arabischen Frühlings in seinem Aufsatz "*Understanding the Political Economy of the Arab Spring*" hervor.

Nach dieser Einführung und Vorstellung der Artikel können wir uns glücklich schätzen, die Lektüre dieser Artikel angeregt zu haben.

Ihr Herausgeber

Fahri Türk

İÇİNDEKİLER/CONTENTS/INHALT

✚ Derginin Künye Bilgileri	ii
✚ Sunuş	iii
✚ Editorial (en.)	iv
✚ Editorial (de.)	v
✚ Makaleler /Articles/ Artikel	
❖ Christopf GIESEL	
Status and Situation of the Jews in Turkey: Historical Lines of Development and contemporary Circumstances in the Context of socio-political Transformations	1
❖ Christian Johannes HENRICH, Alica HENRICH	
Gezi-Park Protest 2013: Eine Analyse	33
❖ Latif PINAR	
Gerçekçiliğin Çıkar ve Güvenlik Olgularına Yönelik Varsayımları Çerçevesinde 1 Mart Tezkeresi	45
❖ Bilgen SANAYIR	
Çin'in Orta Asya Politikası	59
❖ Emirhan KAYA	
Understanding the Political Economy of the Arab Spring	75
✚ Kitap Tanıtımı/ Book Reviews / Rezensionen	
❖ Erol Esen und Theda Borde [Hg.]:	
Deutschland und die Türkei - Band II: Forschen, Lehren und Zusammenarbeiten in Gesellschaft, Gesundheit und Bildung. Verlag: Siyasal Kitabevi. Ankara 2013. ISBN: 6054627486	88

❖ Olivier Roy

**Yeni Orta Asya ya da Ulusların İmal EdiliŖi, eviren: Mehmet Morah,
İstanbul, Metis Yayınları, 2000, ISBN: 975-342-256-3.**

92